
Nyhedsbrev 

Grundejerforeningen har nu afholdt den ekstraordinære generalforsamling i Hvidbjerg i lørdags - den 30. 

oktober 2021. 

Digeprojektet som skitseret i indkaldelsen  til mødet blev præsenteret og efter en lang debat blev 

digeprojektet stemt igennem. 77 stemte for projektet og 67 stemte imod. Der var 2 blanke stemmer.  

Det er glædeligt at så mange mødte op – 146 ud af 189 medlemmer. 

 

Projektet kan nu igangsættes til foråret og trods den store skepsis blandt en del medlemmer, håber vi der 

vil blive taget godt imod det nye forstærkede dige. 

Vi er sikre på, det vil give et kvalitetsløft til hele området. 

 

Venlig hilsen  

Helligsø Drag Grundejerforening 

 


